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Nedan följer ett sammandrag av våra ställningstaganden. För mer detaljerad information, 

vänligen se respektive yrkande/yttrande i nedanstående länk. 

Sammanträde Kommunstyrelsen 2024-09-11 - Kommunstyrelsen - Nämndhandlingar - 

Göteborgs Stad (goteborg.se) 

 

2. Yrkande från SD angående hemställan från exploateringsnämnden avseende uppsägning 

av avtal för cykelgarage vid Haga station 

De investeringar vi gör för cykeltrafik i Göteborg ska ge bra resultat och få fler att välja 

cykeln som transportmedel. Det är oklart hur många som faktiskt kommer att cykla till och 

från Station Haga. Garaget har branta ramper ner i underjorden, vilket kan göra att det 

upplevs som otryggt och mindre inbjudande. Ett liknande, kostsamt cykelgarage har redan 

byggts vid Gamlestads Torg, men det används nästan inte. Vi tillstyrker därför 

exploateringsnämndens förslag om att säga upp avtalet för cykelgaraget vid Station Haga 

och inleda utförhandlingar med berörda parter. 

 

6. Yrkande från SD angående redovisning av uppdrag gällande utökad korttidsvistelse för 

barn med funktionsnedsättning 
SD yrkar på att beslut om korttidsvistelse måste föregås av individuell 

behovsprövning. Utan noggranna individuella behovsbedömningar är risken stor att 

platserna på korttidshemmen missbrukas. Oönskade aktörer ska inte tillåtas äventyra de 

platser som är avsedda för de barn som verkligen behöver dem, barn med 

neuropsykiatriska funktionsnedsättningar (NPF). 

 

7. Yrkande från SD angående redovisning av uppdrag om att revidera anvisningar för 

föreningsbidrag riktat till idéburna verksamheter inom delningsekonomin 

SD yrkar på att Göteborgs stad, i likhet bland annat Stockholm, Gävleborg och Skåne, skall 

neka samtliga stöd och bidrag till Ibn Rushd samt återkräva redan utbetalade bidrag. 

Sverigedemokraterna utgår från att inte bara SD utan även övriga partier i Göteborg ser de 

många brister som uppdagats inom Ibn Rushd och nekar organisationen bidrag. 

Göteborgarnas skattemedel ska inte finansiera en organisation med nära kopplingar till en 

terrorklassad organisation och därför är det självklart att återkräva utbetalade medel. 

 

11. Yrkande från SD angående rädda nattågen från Göteborg reviderat yrkande från L, MP, 

S och V särskilt yttrande C angående rädda nattågen från Göteborg 
SD yrkar på att Göteborg ska samråda med Västra Götalandsregionen och hemställa 

till Trafikverket med uppmaningen att tågssträckorna till och från Göteborg - Duved och 

Göteborg - Umeå ska ingå när man upphandlar nattågstrafik. 

Omfattande protester mot nedläggningsbeslutet har inkommit från resenärer, 

turistnäringen och politiker i Västra Götaland, Jämtland Härjedalen och Västerbotten. En 

enig regionstyrelse i Västra Götaland vill att Trafikverket ska verka för att 

nattågstrafiken till och från Göteborg ska finnas kvar. Det ska vara enkelt att åka tåg och 

naturligtvis ska resande med väg, järnväg och flyg underlättas. 

 

https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/handlingar-och-protokoll/namndhandlingar/valj-namnd-och-ar/!ut/p/z1/jZDBDoIwEEQ_aZeCJR4RohBFaJRIezFVKyGBYgBN5OsFPEOY28zO28OAgBSElp88k21eaVn0ngt6DRziGpZlEH8Ve0jdkDkbFgWhYcJlLITEpYaPJNq56y1SZB5jsY0YmSCW8DghB5fxMwUx_573vD3JH0w4gQAh78MewJ950ap6SBrt1MAJEuvvjrLUD-D7qizfumm_tSoapcdb3qpYZgo4wqtMkrQ7q1un-A__wHHQ/p0/IZ7_IA2C14412H5PD06CMQABQOIML3=CZ6_IA2C14412H5PD06CMQABQOIM13=MEorganisation!Kommunstyrelsen=showmote!Kommunstyrelsen2024-09-11=action!read=meetingTitle!SammantrQMDQKEdeQCAKommunstyrelsenQCA2024-09-11==/
https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/handlingar-och-protokoll/namndhandlingar/valj-namnd-och-ar/!ut/p/z1/jZDBDoIwEEQ_aZeCJR4RohBFaJRIezFVKyGBYgBN5OsFPEOY28zO28OAgBSElp88k21eaVn0ngt6DRziGpZlEH8Ve0jdkDkbFgWhYcJlLITEpYaPJNq56y1SZB5jsY0YmSCW8DghB5fxMwUx_573vD3JH0w4gQAh78MewJ950ap6SBrt1MAJEuvvjrLUD-D7qizfumm_tSoapcdb3qpYZgo4wqtMkrQ7q1un-A__wHHQ/p0/IZ7_IA2C14412H5PD06CMQABQOIML3=CZ6_IA2C14412H5PD06CMQABQOIM13=MEorganisation!Kommunstyrelsen=showmote!Kommunstyrelsen2024-09-11=action!read=meetingTitle!SammantrQMDQKEdeQCAKommunstyrelsenQCA2024-09-11==/
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12. Yrkande från SD angående motion av Elisabet Lann (KD) och Kristina Norén Lallo (KD) 

om att öka antalet hundrastgårdar 
SD yrkar på att Staden ska se över och rusta upp befintliga hundrastgårdar samt 

överväga att utöka storleken på dessa där det finns behov. Vi yrkar även på införande av 

kameraövervakning på befintliga och framtida kommunala hundrastgårdar i Göteborg för att 

öka säkerheten och förebygga brott. Vid flera tillfällen har skrupellösa människor 

medvetet placerat ut förgiftad mat eller mat med farliga föremål som spikar och 

fiskkrokar för att skada hundar. 

 

13. Yttrande från SD angående motion av Axel Josefson (M), Nina Miskovsky (M), Anneli 

Rhedin (M) och Edwin Friedlaender (M) om en samordnad utbetalningsenhet för bidrag till 

organisationer 
Sverigedemokraterna vill poängtera vikten av att ha tydliga transparenta 

uppföljningskrav då det är göteborgarnas pengar som används. I kommunfullmäktige 

kommer vi därför yrka på att kommunstyrelsen i samverkan med berörda nämnder tillser att 

det vid varje bidragsbeslut anges tydliga och transparenta uppföljningskrav. Detta skall 

inkludera information om hur, när och var uppföljningen skall ske. Denna information skall 

delges både den sökande och berörd nämnd innan beslut om bidrag fattas och berörda 

nämnder skall göra oanmälda besök hos bidragstagande organisation. 

 

 

15. Yrkande från SD angående remiss från Arbetsmarknadsdepartementet - Ett 

inkluderande jämställdhetspolitiskt delmål mot våld (SOU 2024:21) 
SD yrkar på att Göteborgs svar på remissen bland annat ska innehålla följande: 

Trots att hederskontexten är både starkt patriarkal och heteronormativ är äldre 

kvinnor ofta en aktiv part i kontrollen av yngre flickor och kvinnor i släkten och utövar 

också våld. Den heteronormativa aspekten av hederskulturen gör att hbtqi-personer är 

särskilt utsatta för våld och övergrepp. Göteborgs Stad bedömer att en organisering och 

struktur för ett verkningsfullt och professionaliserat arbete kan byggas upp i offentlig sektor 

för att motverka HRV även om den nationella styrningen hålls ihop med den övriga 

jämställdhetspolitiken. Sakkompetensen om HRV bör därför även fortsättningsvis 

värnas och spridas. 

 

16. Yttrande från SD angående remiss från Socialdepartementet - En mer effektiv tillsyn 

över socialtjänsten (SOU 2024:25) 
Sverigedemokraterna ser positivt på förslaget om att utöka kommunens 

anmälningsskyldighet, vilket vi anser kan bidra till ökad rättssäkerhet och kvalitet inom 

socialtjänsten. När det gäller visselblåsarsystemet anser vi att det finns brister i hur 

detta system hanteras inom kommunen. Många medarbetare har inte tillräcklig kännedom 

om systemet, vilket riskerar att minska dess avsedda effekt. 
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17. Yttrande från SD angående remiss från Justitiedepartementet - Förbättrade 

möjligheter för polisen att använda kamerabevakning (Ds 2024:11) 

Sverigedemokraterna har länge efterlyst och välkomnar Göteborgs Stads positiva 

inställning till en utökad kamerabevakning och det tydliggörande av rättsliga möjligheter 

som nu föreslås i remissen. Vi ser med tillfredsställelse att kommunen i helhet äntligen 

insett värdet av de förslag som Sverigedemokraterna i Göteborg konsekvent har drivit 

under minst tre mandatperioder. 

 

21. Yttrande från SD angående Göteborgs Stads program för jämlika livsvillkor och jämlik 

hälsa 2024‑2030 

Sverigedemokraterna anser att Göteborgs Stad behöver fokusera på att säkerställa att alla 

barn behärskar svenska språket vid skolstart och att stärka individansvar och kulturella 

värderingar för att skapa jämlika livsvillkor. Att fokusera på att implementera den nya 

socialtjänstlagen, som träder i kraft 2025, bör vara av högre prioritet och ge 

förvaltningarna möjlighet att arbeta proaktivt och effektivt inom sina redan etablerade 

ramar. Vi ser därför inget behov av att anta det föreslagna programmet för jämlika livsvillkor 

och jämlik hälsa, då det riskerar att skapa ineffektivitet och svårigheter att prioritera. 

 

 

22. Yrkande från SD angående redovisning av uppdrag att utvärdera modellen Bostad först 

Det är viktigt att Göteborgs Stad fortsätter att utveckla och förbättra Bostad först- 

modellen, med fokus på att upprätthålla en drogfri och trygg boendemiljö som främjar 

hyresgästernas långsiktiga hälsa och välmående. Skärpta krav på drogfrihet är ett 

nödvändigt steg för att uppnå detta mål. Vi föreslår att Kommunstyrelsen beslutar att 

genomföra nedanstående åtgärder i syfte att förstärka och förbättra Bostad först- 

modellen i Göteborg. 

Skärpning av Krav på Drogfrihet 

Förbud mot Drogrelaterade Gäster 

Uppföljning och Utvärdering 

Utökad Samverkan och Stödinsatser 
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23. Yrkande från SD angående fortsatt hantering av socialnämndernas sammanställningar 

av statistik avseende barn och unga som förs ut ur landet på grund av hedersrelaterade 

anledningar 

Stadsrevisionens rapport om ett fördubblat antal av 15-åringar som lever under 

hedersförtryck i Göteborg samt ett fördubblat antal saknade barn som inte dykt upp 

efter sommarlovet, är både skarp och svidande. Det kräver djupgående åtgärder och 

insatser på åtskilliga plan. 

SD yrkar på:  

• Grundlig kartläggning av saknade barn av hedersrelaterad grund. 

• Indragna bidrag för de familjer som för sina barn ut ur landet på hedersrelaterad 

grund. 

• Utreseförbud vid risk att barn förs utomlands i syfte att ingå äktenskap, uppfostras 

eller omvändas utefter hedersnormer (s k uppfostringsresor) eller könsstympas. 

• Samverkan med civilsamhället för att identifiera, stödja och skydda barn som riskerar 

att bli bortförda på hedersrelaterad grund. 

• Informationskampanjer riktade till grupper som är särskilt utsatta för 

hedersrelaterat våld och förtryck. 

 

25. Yrkande SD angående Redovisning av uppdrag att utreda om det finns bolag som i 

stället kan drivas i nämndform samt fördjupning av de ekonomiska och rättsliga 

förutsättningarna för att överföra Boplats Göteborg AB till en befintlig nämnd 

Det har sedan 2022 pågått ett arbete med att se över om det finns bolag som i 

stället kan bedrivas i nämndform. Det nu aktuella ärendet rör Boplats Göteborg AB. 

Redovisningen har slagit fast att det skulle vara möjligt att bedriva verksamheten i 

nämndform men att det finns inget påtagligt som tyder på att verksamheten skulle bli mer 

ändamålsenligt av att flyttas till en nämnd. 

I enligt med utredningens resultat vilken inte kunnat visa på någon vinst genom 

en förändring så yrkar Sverigedemokraterna på att Boplats Göteborg även 

fortsatt skall bedrivas i sin nuvarande bolagsform. Risken för försämringar är 

således större (än att kunna hoppas på icke identifierbara vinster). 

” don’t fix it if it ain’t broken” 

 

 

27. Yrkande från SD angående redovisning av lägesbild brott och otrygghet Göteborg 2024 

Sverigedemokraterna föreslår att ordningsvakter m. flera vid platssamverkan City vid 

Drottningtorget Göteborg får tillgång till det krypterade kommunikationssystemet Rakel. 

Slutsatsen efter ett pilotprojekt som genomfördes mellan 2015–2019 var att det förbättrade 

samordningen mellan kommuner och polis. 

Fler vuxna måste jobba förebyggande med kommande generationer. Gängkriminalitet ger 

konsekvenser för hela familjen utifrån en ökad riskutsatthet och eventuell ökad 

benägenhet att själva involveras. I väntan på en ny lagstiftning gällande föräldraansvar kan 

socialnämnderna bidra till att tydliggöra de perspektiven och familjens förebyggande roll 

för att unga inte ska rekryteras och för att kunna bryta en redan påbörjad kriminell livsstil. 
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28. Yrkande från SD angående redovisning av uppdrag om synliggörande av 

klimatåtaganden och upprättande av klimatbudget 

Att införa en klimatbudget och använda GHG-protokollet innebär betydande investeringar i 

digital infrastruktur och utbildning för att övergå till ett mer omfattande 

miljöledningssystem. Dessutom kommer det att medföra långsiktiga kostnader för 

administration och rapportering, vilket kan bli avsevärda utgifter. Konsekvenserna av att 

strikt följa en klimatbudget innebär också att vissa projekt eller investeringar kan behöva 

slopas, vilket kan begränsa kommunens utvecklingsmöjligheter. 

Det är också oklart om en klimatbudget faktiskt kommer att leda till praktiska 

utsläppsminskningar. Risken finns att fokus på att hålla sig inom en budget blir en 

administrativ börda som inte direkt bidrar till att minska utsläppen. Detta speglar en 

generell tendens inom de rödgrönas klimatpolitik, där resurser används på ett sätt som 

inte ger avkastning i form av konkreta utsläppsminskningar. 

 

31. Yttrande från SD angående Revidering av Göteborgs Stads riktlinje för god ekonomisk 

hushållning samt resultatreserv och resultatutjämningsreserv 

Att ersätta Resultatutjämningsreserven (RUR) med den nya Resultatreserven  

(RER) med dess regler och villkor, är ett politiskt förslag förhandlat och framtaget  

av Regeringen och Sverigedemokraterna. Vi, i SD Göteborg, anser detta vara ett  

bra förslag och vi står givetvis bakom Tidöpartiernas gemensamma förslag. 

 

32. Yttrande från SD angående Göteborgs Stads delårsrapport mars 2024 

Det är anmärkningsvärt att flera av stadens partier som säger sig vara motståndare mot 

antisemitism nu visar sitt rätta ansikte och öppet verkar för att elda på antisemitismen och 

det eskalerande hatet mot judarna. Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljöpartiet 

legitimerar med deras yrkande antisemitism och späder på hatet ytterligare genom att 

peka ut Israel och judarna. 

Socialdemokraterna är inte längre ett parti för arbetare eller ens för de som arbetar. 

Tvärtom har partiet blivit allt viktigare för alla de som inte arbetar. Vänsterpartiets 

kretsförening i Angered visar öppet hat mot judarna. Det skanderas att judar bör dö och att 

Israel ska raderas från världskartan (för det är i praktiken vad “From the river to the sea” och 

“Krossa sionismen” betyder). Detta motbjudande beteende hör inte hemma i ett 

demokratiskt och jämställt land. Vi yrkar i Nämnden för inköp och upphandling med 

bestämdhet avslag på yrkandet från V, S och MP. 

 

34. Yrkande från SD angående stävja kriminell verksamhet på fritidsgårdar 

Endast ett fåtal av Göteborgs fritidsgårdar kräver ett medlemskort. Det är lämpligt att 

samtliga fritidsgårdar i kommunen arbetar enhetligt med kostnadsfria gårdskort. Syftet 

med gårdskortet är att skapa trygghet då personal lättare kan identifiera besökare och 

kontakta vårdnadshavare vid behov. 
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35. Yrkande från SD angående kontroll och uppföljning av privata utförare, åtgärder för att 

motverka välfärdsbrott 

När skötseln av en kommunal angelägenhet genom avtal lämnats över till en privat 

utförare ska detta kontrolleras och följas upp. Nämnden eller bolagsstyrelsen har kvar 

huvudmannaskapet för verksamheten och därigenom också det övergripande ansvaret för 

verksamheten. 

SD yrkar på att: 

• Nämnden för funktionsstöd uppdras att utreda om regelverket för sekretess och 

dataskydd tolkas och tillämpas alltför restriktivt för att kunna genomföra 

effektiva kontroller. 

• Nämnden för funktionsstöd uppdras att stärka kontrollen och uppföljningen av 

privata utförare av personlig assistans. 

• Äldre samt vård- och omsorgsnämnden rekommenderas att utreda om regelverket 

för sekretess och dataskydd tolkas och tillämpas alltför restriktivt för att kunna 

genomföra effektiva kontroller. 

• Äldre samt vård- och omsorgsnämnden rekommenderas att stärka kontrollen och 

uppföljningen av privata utförare av hemtjänst. 

 

36. Yrkande från SD angående yrkande från V, S och MP angående förbättrade insatser 

mot antisemitism 

SD yrkar på att staden ska använda de verktyg som redan finns för att motarbeta 

antisemitism, bland annat genom: 
- Demonstrationer som hetsar mot folkgrupp stoppas 

- Stadens ordningsregler följs, även på GU 

- Beslutet om bojkott av Israel tas bort 

- Involvera ordningsmakten att agera kraftfullt 

- Stoppa alla bidrag och utbetalningar till Islamistiska föreningar 

 

Flera av stadens partier har väldigt uppenbara problem med att 

förhålla sig till antisemitism. 

Flera politiska partier har fått skarp kritik för att de inte sätter ned foten när deras företrädare 

sprider grov antisemitism, rasism eller offentligt uttrycker stöd för terrorism. 

- Toppolitiker anklagas för att ha spätt på hatet mot judar där han inför tusentals muslimer 

talade om Palestina och kriget i Gaza och att hans styre klubbade igenom att bojkotta varor 

från Israel.  

- Skarp kritik riktas mot ett partis uteblivna hantering av antisemitism och terrorstöd bland 

sina företrädare. Partiet agerar inte mot företrädare som aktivt sprider rasism mot judar, 

sprider grov antisemitism eller stöder terrorism. 

- Ledare inom samma parti driver på och deltar aktivt vid demonstrationer där det skanderas 

att judar bör dö och att Israel ska raderas från världskartan (för det är i praktiken vad “From 

the river to the sea” och “Krossa sionismen” betyder).  

Hur kan det parti som de samstyr med och deras stödparti tillåta 

detta och fortsätta samarbetet? 
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38. Återremissyrkande från SD angående remissyttranden från Göteborgs Stads Parkerings 

AB och Grefab AB angående trafiknämndens utredning gällande båtuppläggning vid 

Saltholmen 

För att inte försämra förutsättningarna för båtuppläggning och för att utöka antalet 

parkeringsplatser, yrkar SD på att Göteborgs Stads Parkerings AB och Grefab AB ser över 

möjligheten att använda en lösning likt P-Arken i området kring Saltholmen. 

En förbättrad parkeringssituation för boende i Södra skärgården har länge varit ett uttryckt 

önskemål med syfte att underlätta en positiv utveckling av skärgården och ge rimliga 

levnadsvillkor för de helårsboende. En möjlighet till parkering för skärgårdsborna vintertid 

nära skärgårdsbåtarna är ett sådant önskemål. Parkeringsbehovet är omfattande, både fasta 

platser för boende i skärgården och tillfälliga platser för besökande. Under delar av året 

påverkas besöksnäringen i området och i skärgården av bristen på parkeringsplatser. Genom 

att utöka antalet parkeringsplatser viss tid under året eller permanent, främjas situationen 

för de boende i Södra Skärgården och besöksnäringen. Vid samtal med representanter från 

öarna har det framkommit att ökning av antalet tillståndsplatser är ett alternativ för att 

fler ska kunna få en parkeringslösning. 

 

39. Tilläggsyrkande från SD angående redovisning av uppdrag gällande förändrad 

samverkan med externa aktörer från stadsdelsnämnder till facknämnder 

Den nyligen genomförda omorganisationen inom Göteborgs Stad, där stadsdelsnämnder 

ersattes av facknämnder med specifika verksamhetsansvar, har medfört betydande 

förändringar i hur staden samarbetar med externa aktörer. Denna fragmentering kan leda 

till att viktiga lokala perspektiv och insikter missas i planeringen och genomförandet av 

stadsutvecklingsprojekt.  

Tidigare hade stadsdelsnämnderna ett bredare ansvar för invånarna inom sina geografiska 

områden, vilket gjorde det enklare för lokala organisationer att samarbeta med kommunen i 

olika frågor, inklusive stadsutveckling och byggnation. SD yrkar på att involvera fler 

organisationer tidigt i processen då det är en framgångsfaktor för att minska antalet 

överklaganden och missnöjen med de projekt som staden genomför. 

 

40. Yttrande SD angående Redovisning av uppdrag att kartlägga matfattigdomen i 

Göteborg samt tilläggsuppdrag om att redovisa boendekostnader 

En kritisk punkt i redovisningen är bristen på tydliga samband mellan förändringar i 

ekonomiskt bistånd och matfattigdom. Trots omfattande utredning och analys har det inte 

framkommit konkreta bevis för att ändringar i socialtjänstens rutiner och riktlinjer under 

perioden 2018-2023 direkt påverkat matfattigdomen. Detta väcker frågan om utredningens 

effektivitet och om resurserna kunde ha använts på ett mer direkt stödjande sätt för de 

behövande. Utredningen om matfattigdom har inte gjort en enda person mättare. 
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43. Yrkande från SD angående stadens avhopparverksamhet 

Med anledning av den ökande gängkriminaliteten och avhopparverksamhetens centrala 

roll i Göteborgs strategi för att motverka denna, anser vi att det är av yttersta vikt att 

kommunstyrelsen får en djupare förståelse för hur dessa insatser genomförs och vilka 

resultat de ger. SD yrkar på redovisning som omfattar kostnader, utfall och 

förbättringspotentialer: 

• Hur verksamheten är uppbyggd och vilka resurser som används. 

• Resultat och utvärderingar av insatserna, inklusive statistik över hur många som 

framgångsrikt har lämnat kriminaliteten. 

• De risker och farhågor som finns kring att individer, efter genomförda 

avhopparprogram, återfaller i kriminalitet och därmed utgör en fortsatt fara för 

allmänheten. 

• Vilken samverkan som vore önskvärd med Västra Götalandsregionen gällande 

psykiatrin. 

 

44. Yrkande från SD angående motion om att skydda barn från att utbildningspersonal 

upprätthåller hedersbaserat tvång av religiösa symboler och klädesplagg 

Det är problematiskt när Göteborgs Stad i sina mediekanaler använder teckningar 

och foton på kvinnor och barn i slöja. Offentliga kommunikationskanaler ska vara 

neutrala och fria från religiösa klädesplagg och symboler för att säkerställa att de 

representerar alla medborgare oavsett tro. 

Sverigedemokraterna ser idel möjligheter för förvaltningen att jobba i dialog med 

föräldrarna till barn i förskolan och lågstadiet för att motverka att barn tvingas bära 

religiösa kläder eller symboler i skolan. 

• Informationskampanjer och utbildning 

• Föräldramöten och öppna forum 

• Skapa samverkansgrupper 

• Anonyma kanaler för rapportering och rådgivning 

• Samverkan med skolan och utbildning för personal 

 

45. Tilläggsyrkande från SD angående motion av Daniel Augustsson (C) om att införa och 

tillämpa en modell för standardiserad tomtindelning inom ett avgränsat 

nybyggnadsområde i Göteborg 

Innan en pilotstudie initieras är det viktigt att respektive nämnd inhämtar information om 

intresse och genomförbarhet från relevanta exploatörer. Detta för att i ett tidigt skede 

klargöra vilka effekter och konsekvenser en standardiserad tomtindelning bedöms få ur 

exploatörernas synvinkel.  

• Är de intresserade?  

• Finns det förutsättningar för kostnadseffektiv byggnation?  

• Vilka övriga kravställningar och förutsättningar behöver belysas? 
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46. Yrkande från SD angående motion av Elisabet Lann (KD) om ny modell för förmedling 

av småhustomter 

Sverigedemokraterna håller med om grundintentionen i motionen, att fler skall ha möjligt 

att köpa tomter för att bygga och äga ett eget hus, den tanken är bra. Vi säger dock nej till 

motionärens förslag att lösa problemet med tillgång och fördelning av tomter. Vi tror inte att 

denna fantastiska möjlighet, vem som skall kunna förverkliga sin dröm om att köpa en tomt 

och bygga ett eget hus i Göteborg, skall avgöras av slumpen via ett kommunalt lotteri. 

Vill man på riktigt göra det enklare för fler människor med vanliga inkomster att kunna 

förverkliga drömmen om en tomt och ett hus, då är det tillgången som måste öka vilket 

även leder till ökad valfrihet och lägre priser. 

 

47. Tilläggsyrkande från SD angående motion av Axel Josefson (M), Nina Miskovsky (M) 

och Mattias Tykesson (M) om att inrätta en särskild central funktion för att motverka 

välfärdsbrottslighet 

Redan 2019 har SD i remissvar vad gäller assistans och LSS yrkat på att Gbg ska vara 

drivande i att ta krafttag mot systemutnyttjandet som gör tex ren brukarimport möjlig. Vi 

är övertygade om att det behövs ett aktivt samarbete mellan berörda myndigheter för att 

förhindra och upptäcka denna typ av brottslighet. På kommunal nivå finns det behov av 

ytterligare åtgärder för att hantera och förhindra denna typ av brottslighet.  

De personer som är berättigade till assistans, ska naturligtvis få all den hjälp de har rätt till. 

Därför kan vi inte tillåta att människor helt utan skrupler dränerar stadens skyddsnät. 

Dessa bidragsfuskare ska klämmas åt. Assistansbedrägerier i kombination med 

arbetstillstånd har uppmärksammats i flera tidigare rapporter med bäring på organiserad 

brottslighet. 

Socialnämnderna har en skyldighet att polisanmäla misstanke om bidrags- och lönefusk 

och vi vill försäkra oss om att detta sker, genom att få en redovisning på antalet 

polisanmälningar under 2023 samt hittills under 2024. 

 

 


